



GCC Stock Markets Daily Performance Summary as of 01 May 2024

الملخص اليومي لأداء أسواق الأسهم الخليجية كما في 01 مايو 2024

Market	الأداء السنوي % YTD	إقفال 2023 2023 Closing	الأداء اليومي % DTD	التغير (نقطة) Change (Point)	إقفال Closing	التاريخ Date	السوق
Boursa Kuwait (Premier Market Index)	2.45%	7,477.04	-0.41%	-31.50	▼	7,660.00	بورصة الكويت (مؤشر السوق الأول)
Boursa Kuwait (Main Market Index)	6.14%	5,569.71	-0.14%	-8.12	▼	5,911.65	بورصة الكويت (مؤشر السوق الرئيسي)
Boursa Kuwait (All-Share Market Index)	3.05%	6,817.29	-0.36%	-25.63	▼	7,025.42	بورصة الكويت (مؤشر السوق العام)
Boursa Kuwait (BK MAIN 50 Index)	4.29%	5,487.40	-0.56%	-32.07	▼	5,723.01	بورصة الكويت (مؤشر رئيسي 50)
Saudi Exchange (Tadawul)	3.16%	11,967.39	-0.40%	-49.26	▼	12,345.65	السوق المالية السعودية (تداول)
Bahrain Bourse*	2.92%	1,971.49	0.13%	2.54	▲	2,029.06	بورصة البحرين*
Qatar Stock Exchange	-10.36%	10,830.63	-0.19%	-18.12	▼	9,708.89	بورصة قطر
Muscat Stock Exchange	5.61%	4,514.07	-0.36%	-17.00	▼	4,767.23	بورصة مسقط
Dubai Financial Market	1.81%	4,059.80	-0.54%	-22.46	▼	4,133.31	سوق دبي المالي
Abu Dhabi Securities Exchange	-5.70%	9,577.85	-0.39%	-35.36	▼	9,032.06	سوق أبوظبي للأوراق المالية

*Bahrain Bourse declared official holiday on Wednesday May 1, 2024 for Labour Day.

*عطلت بورصة البحرين أعمالها يوم الأربعاء الموافق 1 مايو 2024 بمناسبة يوم العمال.

رفع مسؤولية: تم إعداد هذا التقرير بواسطة شركة بيان للاستثمار الفايضة، بناء على المعلومات المتوفرة والمنشورة وأية مصادر أخرى من الممكن الاعتماد على مصداقيتها، وذلك لأغراض النشر والتوزيع بشكل عام فقط. وعلى الرغم من بذل الرعاية القصوى لضمان دقة البيانات الواردة في التقرير، فإنه لن يتحمل، أي من شركة بيان للاستثمار الفايضة أو أحد من موظفيها، أدنى مسؤولية عن عدم دقة أو كفاية المعلومات الواردة في التقرير. ولا يعتبر هذا التقرير عرضاً أو توصية لشراء أو بيع أية ورقة مالية أو سهم ترد فيه.

Disclaimer: This report is prepared and issued by Bayan Investment Holding Company, based on the publicly available information and any other reliable sources, for general circulation & information purposes only. However maximum care measurements have been taken to guaranty accuracy of the presented data, neither Bayan Investment Holding Company nor any of its employees shall be held in any way responsible for insufficient or inaccurate information. This report is not an offer or recommendation to buy or sell any security or stock mentioned herein.

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام والعناوين المبينة أدناه:

For more information, please contact the numbers and addresses listed below:

شركة بيان للاستثمار الفايضة ش.م.ك.ع، ص.ب. 104 الدفعة 35151 الكويت، هاتف: 965 184-0000، فاكس: 965 2243-1435